
Zápis 
z jednání Zastupitelstva obce Paseky nad Jizerou,

které se uskutečnilo ve čtvrtek 26. května 2011 od 19.00 na obecním úřadě

Přítomni: A. Bariaková, P. Jerie, Z. Jirouš, Ing. A. Koucký, H. Růžičková, M. Řípa,  D. Špidlen, 
    L. Waldmann

Omluven: J. Soukup

Program:
1. volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky
2. schválení programu jednání
3. závěrečný účet 2010
4. rozpočtové opatření č. 1/2011
5. výzva více zájemcům na dodání nabídky:

• kanalizace – dodatek č. 1 + přípojka k č. p. 265
• oprava komunikace – Planýrka

6. generel území chráněných pro akumulaci povrchových vod a základní zásady využití těchto 
území

7. plán péče CHKO Jizerské hory na období 2011-2020
8. komunitní plán sociálních služeb na Rokytnicku
9. ČEZ – smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene
10. revize místního a pomístního názvosloví v k. ú. Paseky nad Jizerou
11. muzeum
12. vyhodnocení setkání s občany
13. různé

1. Paní starostka přivítala všechny přítomné a navrhla jako ověřovatele zápisu ing. A. Kouckého 
a D. Špidlena, jako zapisovatelku ing. L. Štěpánkovou. Schůze se zúčastnil p. Miroslav Neumann.
Hlasováno: pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

2. Paní starostka seznámila zastupitele s programem jednání. Program byl doplněn o zprávu 
kontrolního výboru o provedené kontrole v MŠ.
Hlasováno: pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

3. Zpráva vedoucího střediska
Pan Neumann seznámil zastupitele s provedenými pracemi a plánem připravovaných prací obecních 
zaměstnanců. Zodpověděl dotazy zastupitelů.
Byl projednán dotaz p. Janouška – kdy bude napuštěna zasněžovací nádrž. Nádrž bude vyčištěna, 
opravena a koncem příštího týdne by měla být napuštěna. 
Ing. Koucký vznesl návrh na vedení deníku prací obecních zaměstnanců, který by byl k nahlédnutí. 
Vedoucí M. Neumann sdělil, že denní přehled je veden a je kdykoli k dispozici. 
L. Waldmann upozornil na nepořádek okolo Staré školy. Z. Jirouš oponoval, že v posledním roce se 
naopak situace okolo staré školy zlepšila. Každopádně je třeba situaci v okolí staré školy průběžně 
řešit. 
A. Bariaková vznesla dotaz na umístění laviček nad muzeem. Lavičky budou v brzké době 
instalovány u muzea i u Staré školy.
Z. Jirouš upozornil na cestu do Havírny, začíná ujíždět mez (u Fialů).
Byl vznesen dotaz L Waldmannem na projekt lyžařského střediska od firmy SIAL – projekt by měl 
být příští týden.
Proběhla diskuze, co se starou čistírnou odpadních vod – padl návrh na vybudování zázemí pro 
místní hasiče. Návrh je třeba projednat s velitelem a starostou hasičů. 

1



4. Závěrečný účet za rok 2010
Zastupitelé byli seznámeni se závěrečným účtem včetně zprávy kontrolora odboru kontroly 
Krajského úřadu LK o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2010, které proběhlo bez 
výhrad.  Závěrečný účet je přílohou.
Hlasováno: pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

5. Rozpočtové opatření č. 1/2011
Zastupitelé byli seznámeni s jednotlivými položkami rozpočtového opatření č. 1/2011, nebylo
k němu připomínek. Rozpočtové opatření je přílohou tohoto zápisu.
Hlasováno o navýšení rozpočtu na straně příjmů i výdajů o 40.071 Kč:

pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

6. Zpráva kontrolního výboru o provedené kontrole v MŠ
P. Jerie seznámil zastupitele s výsledkem provedené veřejnosprávní kontroly ze dne 
28. 2. 2011 v MŠ Paseky nad Jizerou, kterou provedl kontrolní výbor obce Paseky nad Jizerou. 
Předmětem prověrky je výběrové přezkoušení informací obsažených v účetní závěrce k 31. 12. 2010 
a zhodnocení používaných účetních metod a ocenění majetku, zhodnocení souladu hospodářských 
operací s právními předpisy, posouzení vnitřního kontrolního systému a rozpočtového procesu a 
kontrola čerpání účelových prostředků. Kontrolou nebyly shledány významné nedostatky. 
Zastupitelstvo bere zprávu na vědomí.

7. Návrh finančního příspěvku Rokytnici nad Jizerou
Paní starostka informovala zastupitele o umístění zrcadel ve Vilémově na křižovatce do Havírny. Při 
výjezdu na hlavní silnici se tím zlepšily rozhledové poměry. Zrcadla byla pořízena městem 
Rokytnice nad Jizerou za celkovou částku 11.952 Kč. Bylo jednáno o finančním příspěvku. 
Odsouhlasen příspěvek ve výši 6.000 Kč. 
Hlasováno: pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

8. Výzva více zájemcům na podání nabídky
Paní starostka předložila návrhy znění výzev více zájemcům na podání nabídky na realizaci 
kanalizace (dodatek č. 1 – prodloužení za Bosnu a za Jónovými, kanalizační přípojka k č. p. 265 a 
262) a opravy komunikace Planýrka. Obě výzvy byly bez připomínek, výzvy jsou přílohami tohoto 
zápisu. M Řípa vznesl dotaz na mapový podklad a staničení kvůli propustem na cestě Planýrka. 
Mapový poklad je zpracováván Geodézií Krkonoše, staničení však není k dispozici.  Pro navržené 
znění předložených výzev bylo hlasováno následovně:

pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

9. Generel území chráněných pro akumulaci povrchových vod a základní zásady využití 
těchto území

Bylo předloženo společné stanovisko měst a obcí dotčených přehradou Vilémov obsahující 
připomínky k dokumentu „Generel území chráněných pro akumulaci povrchových vod a základní 
zásady využití těchto území“. Společné stanovisko bude zasláno na Ministerstvo zemědělství.    
Hlasováno: pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

10. Plán péče CHKO Jizerské hory na období 2011-2020
Bylo přeloženo vyjádření Ministerstva životního prostředí ČR k uplatněné připomínce k návrhu 
plánu péče CHKO Jizerské hory, týkající se naší připomínky na průběh hranice mezi KRNAP 
a CHKO JH.  Dle vyjádření MŽP plán péče CHKO nemůže měnit vymezené hranice. V případě 
změny hranice se jedná o dlouhodobý záměr CHKO. Vymezení hranic lze provést pouze vydáním 
nového zřizovacího předpisu (nařízení vlády) a má zákonem stanovený proces projednání. Toto však 
zatím není na pořadu dne.  Zastupitelstvo bere na vědomí.

2



11. Komunitní plán sociálních služeb na Rokytnicku
Byl předložen komunitní plán sociálních služeb na Rokytnicku. Zastupitelstvo bere Komunitní plán 
sociálních služeb na Rokytnicku na vědomí, plán je přílohou zápisu.

12. ČEZ – smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene
Jedná se o změnu smlouvy, která byla schválena 27. 1. 2011, č. usnesení 4/2011, změna p. p. č. 284/1. 
V původní smlouvě se předpokládalo umístění pilířku na p. p. č. 284/1 a následné připojení č. p. 18 
zemním kabelovým vedením. Vzhledem k tomu, že se ČEZ s majiteli č. p. 18 nedohodl na 
navrženém řešení, bude na p. p. č. 284/1 umístěn sloup a č. p. 18 bude připojeno vrchním vedením. 
Původní částka za věcné břemeno činila 1.400,- Kč, nově 1.900,- Kč. 
Hlasováno: pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

13. Revize místního a pomístního názvosloví v k. ú. Paseky nad Jizerou
Paní starostka představila provedenou revizi místního a pomístního názvosloví zpracovanou pro 
Katastrální úřad v Jilemnici. Mapy s navrhovanými místními a pomístními názvy jsou k nahlédnutí 
na Obecním úřadě v Pasekách nad Jizerou. 
Hlasováno: pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

14. Muzeum
Z diskuze vedené s nadřízenými orgány ohledně budoucnosti Památníku zapadlých vlastenců
v Pasekách nad Jizerou vyplynuly následující závěry. Ministerstvo kultury ani Liberecký kraj nemá o 
provozování muzea zájem. Náklady na provoz muzea činí v současnosti cca 900.000,-  Kč, KRNAP 
nabízí po dobu tří let úhradu nákladů ve výši 25 % současných nákladů jako příspěvek na 
provozování informačního centra. V případě převzetí muzea obcí bude nutné uzavření nájemní 
smlouvy s církví na pronájem budovy, ve které se muzeum nachází. Muzeum by mělo mít odborné 
vedení, paní Bariaková je ochotna si dodělat potřebný kurz.  Dále je potřeba provést ekonomickou 
studii a odhad nákladů na provoz muzea, zastupitelstvem byla pověřena paní Bariaková. Paní 
starostka zjistila, že obec může být vlastníkem sbírek, bylo by vhodné, aby sbírky byly zařazeny 
v Centrální evidenci sbírek (CES), z níž vyplývá možnost využití odborné pomoci a některých 
bezplatných služeb pro místní muzeum. Též padl návrh na rozšíření spolupráce s CHKO Jizerské 
hory. Ekonomická studie bude předložena na příštím jednání zastupitelstva. Je třeba hledat finanční 
zdroje na provoz.

15. Vyhodnocení setkání s občany
Bylo prodiskutováno jednání s občany, které se konalo 29. 4. 2011. Ze setkání byl proveden zápis, 
který byl předložen zastupitelstvu k odsouhlasení. Další setkání s občany se bude konat na podzim. 
Vyhodnocení setkání s občany vzalo zastupitelstvo na vědomí.

15. Různé
Z. Jirouš se dotazoval na pokračování akce ČEZ související s realizací kabelového vedení nn a 
demontáží stávajícího venkovního napětí v Havírně. Paní starostka sdělila, že Stavební úřad 
v Rokytnici zahájil územní a stavební řízení a svolal na pátek 24. 6. 2011 od 10.00 hod jednání, které 
se uskuteční na Obecním úřadě v Pasekách n. J. Jednání je veřejné. Oznámení je zveřejněno na 
úřední desce. 

Na základě připomínky vznesené na setkání s občany dne 29.4.2011 týkající se opravy (nátěru) č. p. 
265, podal místostarosta M. Řípa zprávu o provedené prohlídce stavu budovy. Vzhledem k tomu, že 
na realizaci projektu plánované kompletní přestavby nebudou k dispozici potřebné finanční 
prostředky, je třeba provést v tomto roce revizi současného stavu domu, navrhnout postup prací a 
rozpočet na potřebné opravy.
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Ing. Koucký upozornil na špatný stav dalších budov v majetku obce. Je třeba vyřešit, zda si obec 
ponechá v majetku všechny budovy, či zda některé nabídne k prodeji. Paní starostka připraví na příští 
jednání přehled současně platných nájemních smluv na byty. 

L. Waldmann přednesl návrh Josefa Waldmanna na možnost výměny mapy u kostela. U kostela je 
v současné době umístěna mapa Jizerských hor a Západních Krkonoš, na mapě chybí například 
Jilemnice, Sněžka a další pro náš region významná města a turistické cíle. Lepší by byla mapa, která 
obsahuje jak Jizerské hory, tak i Krkonoše. Paní starostka odpověděla, že mapa byla instalována 
Správou KRNAP a je jejím vlastnictvím. Zjistí možnost umístění vhodnější mapy. 

Paní starostka informovala o postupu závěrečných prací na akci „Paseky nad Jizerou – 
odkanalizování obce“. Závěrečná prohlídka ČOV Stavebního úřadu v Rokytnici nad Jizerou se 
konala 26. 5. 2011. Očekává se vydání kolaudačního souhlasu. Kontrolní prohlídka ČOV odboru 
životního prostředí MěÚ Jilemnice se bude konat 9. 6. 2011. Žádost o povolení užívání kanalizačního 
řadu bude podána po provedeném řízení o změně stavby před dokončením. Vzhledem k časové 
náročnosti celého procesu byla podána na SFŽP žádost o změnu termínu pro dokončení realizace 
akce z původního 30. 6. 2011 na 30. 9. 2011 a změnu termínu pro závěrečné vyhodnocení akce z 
původního 30. 9.2011 na 30. 12. 2011. Zastupitelstvo bere na vědomí. 

Další připomínka L. Waldmanna se týkala černé skládky za Perlíčkem.

Pí. Bariaková informovala, že 18. června 2011 proběhne slavnostní křest knížky povídek vypravěče a 
písmáka Františka Pacholíka. Nadále bude k dispozici v Památníku zapadlých vlastenců. 
Předpokládaná cena je cca 300 Kč. 

Ověřovatelé zápisu:

Dan Špidlen.........................................datum.........................

Ing. Aleš Koucký.................................datum.........................

Starostka: Hana Růžičková...................................datum.........................

4



Usnesení 
z jednání Zastupitelstva obce Paseky nad Jizerou,

které se uskutečnilo ve čtvrtek 26. května 2011 od 19.00 hod na obecním úřadě

Zastupitelstvo schvaluje:
48/2011 – ověřovatele zápisu Ing. A. Kouckého a D. Špidlena, zapisovatelku Ing. L. 

Štěpánkovou
49/2011 – program jednání
51/2011 – hospodaření obce a závěrečný účet za rok 2010 včetně zprávy kontrolora odboru 

kontroly Krajského úřadu LK o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2010 
bez výhrad

52/2011 – rozpočtové opatření č. 1/2011 v hodnotě 40.071,- Kč 
54/2011 – finanční příspěvek 6.000 Kč Rokytnici nad Jizerou na dopravní zrcadla umístěná ve 

Vilémově
55/2011 – výzvu více zájemcům na podání nabídky na realizaci kanalizace a opravu Planýrky
56/2011 – připomínky k dokumentu „Generel území chráněných pro akumulaci povrchových 

vod a základní zásady využití těchto území“
59/2011 –  změnu smlouvy s ČEZ Distribuce,a .s., týkající se umístění sloupu na p. p. č. 284/1 a

s tím související náhrady za zřízení věcného břemene na 1.900,- Kč
60/2011 – revizi místního a pomístního názvosloví v k. ú. Paseky nad Jizerou

Zastupitelstvo bere na vědomí:
50/2011 - zprávu vedoucího střediska
53/2011 - zprávu kontrolního výboru o provedené kontrole v MŠ Paseky nad Jizerou
57/2011 – vyjádření Ministerstva životního prostředí ČR k uplatněné připomínce k návrhu plánu 

péče CHKO Jizerské hory na období 2011-2020
58/2011 - komunitní plán sociálních služeb na Rokytnicku
62/2011 - vyhodnocení setkání s občany
66/2011 - zprávu starostky o postupu závěrečných prací na projektu „Paseky nad Jizerou – 

odkanalizování obce“ 

Zastupitelstvo ukládá starostce:
63/2011 – zjistit možnost výměny mapy u kostela
65/2011 – připravit přehled současně platných nájemních smluv na byty v majetku obce

Zastupitelstvo ukládá místostarostovi:
64/2011 - provést revizi současného stavu domu č. p. 265 a zpracovat návrh postupu prací na 

opravě

Zastupitelstvo ukládá A. Bariakové:
61/2011 – provést ekonomickou studii nákladů na provozování muzea

Ověřovatelé zápisu:
Dan Špidlen.........................................datum.........................

Ing. Aleš Koucký.................................datum.........................

Starostka: Hana Růžičková...................................datum.........................
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